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DOC-19 30 november 2020 

Omschrijving Conceptverslag DOC-19 30 november 2020 
Vergaderdatum en -tijd 30 november 2020, 10:00 uur 
Vergaderplaats Webex 
Aanwezig 

Afwezig 

NCTV ( , voorzitter / ), 
VWS ( ), BZK ( ), EZK 
( / ), FIN ( ), 
SZW ( ), I&W ( ), LNV 
( ), OCW ( ), BZ (  

), Def ( ), KMAR ( ), VR 
( , ), DGC-19 (  

), AZ ( ), VNG ( ), 
NKC ( ), J&V ( ) en NP 
( ). 

1. Opening en mededelingen

2. Verslag DOC-19 27 november 2020 (stuk NCTV)

EZK heeft een opmerking bij punt 4 van het concept verslag en zal deze mailen 
naar de secretaris van het DOC-19. 

3. Beeld
a. Media en opiniebeeld (mondelinge toelichting NKC)

NKC noemt dat in de media veel aandacht uitgaat naar de mondkapjesplicht en 
Black Friday. Tevens wordt genoemd dat morgen de regelgeving rondom zingen 
zal veranderen.  

BZK noemt de aanslag op de burgermeester van Woensdrecht. 

De voorzitter meldt dat er nooit een expliciet verzoek is gedaan aan het kabinet 
om Black Friday te verbieden. 

VR bevestigt dat er geen verzoek is gedaan aan het kabinet en benoemt de 
winkeldrukte. 

Nationaal Coordinator 
Terrorismebestreiding en 
Veiligheid 

Contactpersoon 

T: 06  

Datum 
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De voorzitter vraagt of de burgemeester van Rotterdam vandaag in het 
veiligheidsberaad aanwezig zal zijn. VR geeft aan hier wel vanuit te gaan.  
 

b. Epidemiologisch (mondelinge toelichting VWS) 
 
VWS noemt dat het aantal ziekenhuisbezetting daalt. Ook daalt over het 
algemeen het percentage positief geteste mensen.  
 
De voorzitter vraagt naar het G-getal. VWS antwoordt dat een stevig negatief G-
getal nodig is om naar twee duizend besmettingen per dag te gaan.  
 
4. Besluitvormingscyclus en maatregelen (mondelinge toelichting NCTV) 
 
De voorzitter noemt dat nog steeds gestuurd wordt op besluitvorming op 8 
december. Op vrijdag komt het OMT bijeen waarna zondag een Catshuis gepland 
staat. Er kan nog redelijk wat veranderen de komende dagen. 
 
5. OMT adviesaanvraag (mondelinge toelichting/stuk VWS) 
 
VWS noemt dat in de aanvraag met name gevraagd wordt naar de mogelijke 
aanpassingen in het maatregelenpakket met drie opties in de timing. Ook wordt 
ingegaan op de mogelijkheden voor afstandsonderwijs met of zonder PO. Over de 
scholen wordt is nog contact met OCW. 
 
OCW vraagt naar het maatregelenpakket en noemt dat een week online onderwijs 
de nodige voorbereiding met zich mee brengt. Ook is de vraag voor welk 
probleem de extra week precies een oplossing is. 
 
VNG vraagt waarom gekozen wordt voor maximaal 100 personen per culturele 
instelling. T.a.v. restaurants zet VNG vraagtekens bij de handhaving, met name 
over de afbakening van restaurants t.o.v. cafés. 
 
De voorzitter antwoordt dat in de OMT-adviesaanvraag duidelijk staat 
gespecificeerd wat valt onder eigenstandige restaurants. Voor het maximum van 
100 personen is gekozen vanuit handhavingsoogpunt. 
 
VR vindt dat het maximum van 100 personen uitlegbaar in combinatie met de 
geleerde lessen uit de zomer. VR heeft begrip voor de uitvraag m.b.t restaurants 
maar zet vraagtekens bij het openen van restaurants alleen gedurende de 
feestdagen. 
 
J&V is geen voorstander van een latere sluitingstijd dan 20 uur.  
 
VR vindt dat het pakket weinig houvast biedt voor waarom de versoepelingen 
alleen gelden voor de dagen zelf.  
 
I&W vraagt naar de scheiding van de vervoersstromen. De voorzitter bevestigt 
dat dit toeziet op de vervoersstromen binnen de horecagelegenheden.  
 
VWS geeft aan dat de aanvraag nog iets aangepast zal worden n.a.v. dit overleg.  
 
J&V vraagt naar wat gebeurt met de scholen als de besmettingen oplopen n.a.v. 
de feestdagen. Voorzitter antwoordt dat het OMT-advies mogelijk ook 
aanknopingspunten zal bieden voor de strategie vanaf begin 2021. 
 
6. Rondvraag 
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BZ noemt dat de niet-noodzakelijke buitenlandse reizen op de agenda staat van 
de ACC-19 vanmiddag. BZ vindt de zin te hard over arbeidsmigranten.  BZ 
zal hier een punt van maken in de ACC-19.  
 
Voorzitter noemt dat Sint-Maarten naar geel is gegaan.  
 
KMAR meldt dat gewerkt word aan het verplichte negatieve testresultaat uit 
risicolanden en vraagt aandacht voor de handhaafbaarheid en de uitvoering.  
 
I&W heeft begrip voor de vraag en geeft aan dat hier nog op teruggekomen zal 
worden.  
 
J&V stelt aan DGSC-19 voor om contact te zoeken over het agendapunt m.b.t. 
winkeldrukte morgen in het DOC-19.  
 
 
7. Actiepunten en sluiting 
 
De voorzitter noemt dat de herijking van de routekaart zoals vermeld op de 
actiepuntenlijst morgen op de agenda staat van DOC-19. De andere drie 
actiepunten kunnen blijven staan op de lijst.  
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